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Zápis z 9. jednání předsednictva AVZO TSČ ČR, z. s.  
 
Kutná Hora, Lorecká, 30. července 2021 
 
  
Přítomní: všichni členové předsednictva a 3 pozvaní hosté 
 
JUDr. Krabička všechny přítomné přivítal, zahájil jednání předsednictva, uvedl, že zítra bude 
prováděna kontrola spisů v archivu, a že ubytování je zajištěno v hotelu U Kata 
 
1) Kontrola plnění úkolů: 
JUDr. Krabička zhodnotil plnění stávajících úkolů. Kdy uvedl, že úkoly z předsednictva a VV se 
průběžně plní. 
 
2) Stěhování sekretariátu: 
p. Čepelák odchází k 14.8.2021 do starobního důchodu, z tohoto důvodu na základě rozhodnutí VV je 
sekretariát přesunut do Chebu, kde jej povede OK Cheb p.s., telefonní číslo již bylo přesměrováno. 
Sídlo z.s. však zůstává v Kutné Hoře, změnu sídla musí schválit sjezd, a to změnou stanov. Přeposílání 
pošty prostřednictvím České pošty s.p. bude stanoveno dodatečně. Některé dokumenty byly již 
převezeny do Chebu a Hodonína, další budou převezeny tento víkend. Předání vyklizených místností 
mimo nábytek bude provedeno dne 13.8.2021 – zajistí p. Čepelák. 
 
3) Majetkové záležitosti: 
Odvody 2021 – ani i když byl termín posunut do 30.6.2021 tak k tomuto termínu nezaplatilo 40 p.s. 
Dohody byly krajským koordinátorům zaslány. Některé p.s. nejsou uvedeny počty dětí a dospělých. 
Nejlépe má uhrazeno Moravskoslezský kraj – má pouze 2 neplatící p.s. za odvody. 
JUDr. Krabička navrhuje navýšení měsíční odměny účetní firmě o 2000Kč do doby provádění likvidací 
p.s.  Všemi přítomnými bylo navýšení schváleno. 
JUDr. Krabička seznámil přítomné se stavem běžného účtu a předběžném zjištění finančního 
hospodaření AVZO od roku 2005 do 2014, a to v souvislosti s kontrolními zjištěními při likvidaci p.s. 
Dotace POKOS – p. Kožený provedl řádně, přímo vzorově, vyúčtování dotace, JUDr. Krabička předal 
pochvalu od účetní firmy. 
 
4) Různé: 
Kontrolní komise provedla kontrolu účetnictví. Zpráva bude vyhodnocena do příštího jednání. 
p. Kožený a p. Kropáček se 5.8.2021 zúčastní školení, jak bude probíhat Akreditace dle zákona o 
nakládání se zbraněmi v některých případech ovlivňujících vnitřní pořádek. 
JUDr. Krabička připomněl pokyn k zasílání návrhů na udělení titulu „Zasloužilý aktivista“. Nutno 
připravit změnu směrnice pro nejbližší VV. 
AVZO Mikulčice žádá o poskytnutí dotace na opravu střelnice po přírodní katastrofě. Předsednictvo 
odsouhlasilo poskytnutí mimořádný finanční prostředek ve výši 50.000Kč na obnovu střeleckého 
areálu, který byl těžce poškozen přírodní katastrofou. 
Předsednictvo bude 18.9.2021 v Mordové rokli v rámci pořádání STO od 10:00 hodin, následující bude 
pak již v Chebu.  



STO – závodníkům bude hrazeno jízdné vlakem. Dále byla projednána další organizace. 
P.s. Autokemp Volduchy – potřebují provést opravy svého majetku a chtějí vystoupit z AVZO 
ÚpZSVM – upozornil na pozemek v Dolní Dlouhé loučce. 
Mistrovství v kulových zbraních bude v Chrastavě v měsíci září 2021. 
Projednány e-maily od Jílkových. 
Proběhlo školení rozhodčích na střelnici v Chomutově. 
 

7) závěr 

JUDr. Krabička dnešní jednání ukončil ve 20:00 hodin a uvedl, že zítra, tj. 31.7.2021 bude 

probíhat další část, spočívající v kontrole a balení dalších materiálů sekretariátu v archivu 

apod. 

Další předsednictvo bude jednat dne 18.9.2021 v Mordové rokli od 10 hod. 

 

Zapsala:  
Ivana Krejčová 
 
                    
                      JUDr.  Vítězslav Krabička      
        předseda                      
  

 


